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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Szavahihető-e Ön?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
István oktatási és kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön sokféle ígérete között azt is mondta, hogy támogatja legalább az alsó tagozatok helybe n

maradását a falvakban. Ehhez képest az alsó tagozatok támogatása évek óta radikálisa n

csökken, minden normatíva közül a legnagyobb mértékben .

1. Kérem, támassza alá, hogy a kevesebb normatíva az alsó tagozatok helyben maradását
sikeresen szolgálta?

2. Ha ez az összefüggés nem igaz, azt hogyan egyezteti össze az ígéretével, mái g
hangoztatott véleményével ?

Ön ugyanakkor azt is állítja, hogy a kistelepülési iskolák gyengébb teljesítményt nyújtanak ,

mely csak a körzetesítéssel orvosolható .

3. Kérem, támassza számokkal, vizsgálati adatokkal alá, hogy ennek oka nem elsősorban
a szülő i háttér, amin az körzetesítés mit se változtat .

A kormány azt remélte, hogy a körzetesítéssel 10 milliárdokat takaríthat meg .

4. Kérem, támassza számokkal alá, hogy a megtakarítás nem a normatívacsökkentésb ő l ,
hanem a körzetesítésbő l ered .
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Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.
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